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متن پرسش

سلام علیکم. آیا شما هم معتقد هستید طب پزشکی مدرن نگاه مکانیکی به انسان دارد؟ بنده در تمام

موارد درست نمیدانم. ولی بعضی مواقع خیلی برام این نظریه پررنگ میشود و نمیدانم درست است یا

نه. مثلا یکی از روش های درمان گذاشتن باتری در قلب است. یا اینکه در معالجه دیسک کمر با دریل

استوان را تراش میدهند و مهره جابگزین را قرار میدهند و پیچ میکنند. یا استفاده از پلاتین و...

نمیدانم چند درصد از اینها از نوع نگاه مکانیکی ناشی میشود! شاید بنده خیلی بدبین باشم. اگر بنده را

راهنمایی بفرماد ممنون میشوم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در شرایط طبیعی باید تلاش کنیم تا روح خودش بیماریها را درمان کند

ولی وقتی دنیای امروز مکانیکی شده و انسانها گرفتار انواع سرعتها و انواع سموم شدهاند مقابل

مشکلاتی که اینچنین به وجود میآید همین کارهایی است که میکنند. موفق باشید


